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Till Ulf Olsson (S) angående Borås Skytecenter  

 

Skytecentret skall behandlas vid deta möte e�er återremissen. 

Det är tredje gången som Borås skyteallians ställer frågor �ll Ulf Olsson(S) i ärendet. 

Det är nu 24e året sedan kommunstyrelsen �llsate en utredning om at samla Borås 
skyteföreningar på en plats. Minskade störningar samt en miljöanpassad modern anläggning 
med SM-kapacitet var/är?  målet. 

För 4 år sedan anvisade fullmäk�ge en plats. 

För 2 år sedan fick skytealliansen miljö�llstånd. 

För två år sedan förlorade FOK sina kulbanor bakom regementet e�er at Staden sålt 
marken.  FOK har däre�er fåt nytja BPS redan trånga anläggning vid Kråkered. 
Et par andra anläggningar har redan fåt läggas ner liksom FOKs älgbana. 

I våras har Mitsamverkan (S, MP, L, C) föreslagit fullmäk�ge at dra �llbaka platsen och i 
stället bygga en inomhushall och eventuellt lägga en anläggning utanför kommunen. 
Deta utan at diskutera förslaget med skytealliansen över huvud taget. 

Kommunfullmäk�ge återemiterade ärendet. 

Mitsamverkan har återkommit med samma förslag �ll fullmäk�ge trots skytealliansens 
invändningar i sin egna hemställan samt de synpunkter som framförts i Fri�ds- och 
folkhälsonämndens svar på återremissen. 
Dessa lämnas utan beaktande eller kommentarer. 

Skytealliansen har under året träffat Mitsamverkan UTAN dialog. Vi har fåt presentera 
skytealliansens önskemål utan at få kommentarer eller synpunkter från poli�kerna.  

 
Frågor:  
Varför har skytecentret tagit, 24 år än så länge, utan at resulterat i något fysiskt? 
 
Varför har Mitsamverkan tagit fram et eget förslag utan at höra skytealliansen och inte 
heller tagit hänsyn �ll svaren på återremissen? 

 

 

 
 

 




